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Kallade - (roll i mötet)   Närvaro 

 

Carl Spets    Närvarande 

Carolina Vogel - (justerare)  Närvarande 

Sophia Aleman - (ordförande)  Närvarande 

Stella Enger    Närvarande 

SUS Studentombud, Carl Tjernell  Närvarande 

Victor Nåhls - (sekreterare)  Närvarande 

 

Alexandra Bonde   Anmäld frånvaro 

Leopold Rengård   Anmäld frånvaro 

Nima Nikaein   Anmäld frånvaro 
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1. Mötets öppnande 

Sophia Aleman förklarade mötet öppnat kl. 17:07. 

  



RM 2023:5 P 

4 (17) 

2. Mötesformalia 

a. Upprättande av närvarolista 1 

Röstlängd: 6 av 9 

Mötet konstaterades beslutsmässigt. 

 

b. Val av mötesordförande 

Sophia Aleman föreslog 

- Att välja Sophia Aleman till mötets ordförande. 

Mötet beslutade 

- Att välja Sophia Aleman till mötets ordförande. 

 

c. Val av sekreterare 

Sophia Aleman föreslog 

- Att välja Victor Nåhls till mötets sekreterare. 

Mötet beslutade 

- Att välja Victor Nåhls till mötets sekreterare. 

 

d. Val av justerare 

Sophia Aleman föreslog 

- Att välja Carolina Vogel till mötets justerare. 

Mötet beslutade 

- Att välja Carolina Vogel till mötets justerare. 

 
e. Anmälan av tillägg i dagordningen 

 
1 Mötet skall anses beslutmässigt vid närvaro av minst sex (6) röstberättigade, exklusive studentombud (19 och 
21 §§ Stadgar för Juridiska Linjerådet). 
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Punkten lämnades utan yttrande. 

 

f. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Punkten bordlades. 

 

g. Godkännande av dagordning 2 

Mötets ordförande föreslog 

- Att godkänna dagordningen. 

Mötet beslutade 

- Att godkänna dagordningen. 

  

 
2 Diverse punkter har anpassats och/eller korrigerats. 
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3. Information från kåren 

Carl Tjernell berättade 

- Att SUS har två nya ombud. 

- Om resultatet från det nyliga kårvalet. Inga drastiska förändringar har noterats. 

Det tycks därför vara hyfsat likt hur det sett ut i tidigare val. 

- Att antalet röstdeltagare var aningen lägre än tidigare, men att det inte skall ses 

som en alarmerande förändring. 

- Att ansökan om bidrag inför höstterminen kommer att dra i gång. 

- Att reglerna för doktorander ses över. 

- Om rapporten kring tiden för studenters återhämtning mellan kurser, samt 

examinerande moment på helger. 

- Att utbildningsgranskningarna har påbörjats. Denna gång omfattas inte kurser 

hos Juridicum. Vid nästkommande granskning kommer så dock vara fallet. 

- Att ett nätverkande tillfälle för påverkansroller kommer ske i närtid. 

  



RM 2023:5 P 

7 (17) 

4. Information från ledamöter 

a. Fakultetsnämnden 

Sophia berättade 

- Att nämnden har haft ett möte. 

- Om den nya ställföreträdande prefekten. 

- Att ekonomin har diskuterats. 

- Att prestationsgraden bland jurisstuderande har minskat drastiskt, vilket 

ger utslag på hur mycket Juridicum tilldelas ekonomiskt av Stockholms 

universitet. 

- Att en diskussion har förts om hur kostnader skall kunna minskas. En 

eventuell lösning är att dra ner på antalet studenter som antages till 

juristprogrammet. 

 

Mötet förde en diskussion om distansundervisning och Juridicums ekonomi. 

 

b. Utbildningsutskottet 

- Utskottets senaste möte behandlade bland annat ChatGPT. 

- Mötet förde en diskussion om ovanstående. 

 

c. Lärarförslagsnämnden 

Stella berättade att nämnden har haft intervjuer inför tillsättandet av en lärare i 

kursen Folkrätt. 

 

d. Arbetsmarknadsrådet 

Punkten lämnades utan yttrande. 
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e. Institutionsstyrelsen 

Sophia berättade att styrelsen kommer att ha ett möte i närtid. 

 

f. Kassören informerar 

Carl berättade 

- Att dagens fika är det sista för denna termin. 

- Att Linjerådet kommer ansöka om verksamhetsbidrag för nästkommande 

termin. 

- Att Linjerådets ekonomi är i god form. 

 

g. JURO 

Carl berättade 

- Att JURO har haft ett möte där bland annat psykisk hälsa 3 har 

diskuterats. 

- Att JURO vill skriva en skrivelse om psykisk hälsa, men att stora 

oklarheter råder kring vad den skall innefatta och hur den skall skrivas. 

- Att nästkommande möte sker i närtid. 

 

h. Stiftelsen för Juridisk Fakultetslitteratur 

Punkten lämnades utan yttrande. 

 

i. Jämlikhets- och studerandeskyddsombud 

Mötet fick veta att nästkommande möte kommer ske i närtid. 

 
3 Skall ej förväxlas med psykisk ohälsa. 
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j. Centrala studentrådet 

Punkten lämnades utan yttrande. 

 

k. Övriga arbetsgrupper och nätverk 

i ) Arbetsgruppen för Juridiska institutionens miljörepresentanter 

Punkten lämnades utan yttrande. 

 

ii ) Budgetberedningen 

Punkten lämnades utan yttrande. 

 

iii ) Gruppen för överseende av hjälpmedel vid tentamen 

Punkten lämnades utan yttrande. 

 

iv ) Terminsansvariga 

Carl berättade vad som framkommit av två kursutvärderingar. 

 

Sophia föreslog 

- Att Sophia skall skicka ett mejl till kursansvarig angående vad 

som framkommit i en av kursutvärderingarna. 

Mötet beslutade 

- Att Sophia skall skicka ett mejl till kursansvarig angående vad 

som framkommit i en av kursutvärderingarna. 

 

- Carolina berättade vad som framkommit av en kursutvärdering. 
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- Mötet förde en diskussion kring kursutvärderingen. 

 

Sophia föreslog 

- Att en diskussion skall föras om kursen Civilrätt C under 

nästkommande möte. 

Mötet beslutade 

- Att en diskussion skall föras om kursen Civilrätt C under 

nästkommande möte. 

 

 

Mötet hade paus mellan 17:57 och 18:10. 

 

 

v ) Liljamaas arv 

Punkten lämnades utan yttrade. 
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5. Uppföljning 

a. Nr. 18-19 

Punkten bordlades. 

 

b. Nr. 22 

Punkten är under fortsatt arbete. 

 

c. Nr. 23 

Punkten är under fortsatt arbete. 

 

d. Nr. 25 

- Sophia berättade att presentationerna kommer ske i början av 

höstterminen. 

- Mötet konstaterade att presentationerna skall ske för terminerna 1-4. 

- Mötet utredde vad det vill prata om under presentationerna. Resultatet 

antecknades av Sophia. 

- Sophia kommer att höra av sig till Linjerådet när ett förslag kring tider 

finns sammanfattat. 

 

e. Nr. 27 

Punkten bordlades. 

 

f. Nr. 29 

Sophia föreslog 



RM 2023:5 P 

12 (17) 

- Att Carl skickar de aktuella förslagen till CSR:s 4 ordförande via mejl. 

Mötet beslutade 

- Att Carl skickar de aktuella förslagen till CSR:s ordförande via mejl. 

 

Punkten konstaterades slutförd. 

 

g. Nr. 30 

Punkten är under fortsatt arbete. 

 

h. Nr. 31 

Mötet före en diskussion kring evenemanget som sådant. 

 

i. Nr. 32-33 

Punkten är under fortsatt arbete. 

  

 
4 Centrala Studentrådet (vid Stockholms universitets studentkår) 
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6. Besluts- och diskussionspunkter 

a. Diskussion om Zoom-föreläsningar 

- Sophia redogjorde för punkten. 

- Mötet framförde sina tankar och synpunkter kring föreläsningar på Zoom 

i relation till studenter och eventuella oförutsedda bieffekter. 

 

b. Information / uppdatering kring studentärenden 

Punkten lämnades utan yttrande. 
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7. Övriga ärenden 

Punkten lämnades utan yttrande. 
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8. Nästa mötestillfälle 

Sophia Aleman informerade om att nästa möte preliminärt sker via Zoom på tisdag 

den 13 juni. 
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9. Mötets avslutande 

Mötets ordförande förklarade mötet avslutat kl. 18:57. 

 

 

 

 

 

Victor Nåhls    Carolina Vogel 
SEKRETERARE   JUSTERARE 
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Beslutspunkter - sammanfattning 

Nr Punkt Beslut 

34 4.k.iv Att Sophia skall skicka ett mejl till kursansvarig angående vad som 

framkommit i en av kursutvärderingarna. 

35  Att en diskussion skall föras om kursen Civilrätt C under 

nästkommande möte. 

36 5.f Att Carl skickar de aktuella förslagen till CSR:s ordförande via 

mejl. 

 


